
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 1 2  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 08.09.2020 г. 

Днес,  08.09.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по обществен ред и сигурност. 

Заседанието беше открито от Борислав Иванов – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 

присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменения и 

допълнения. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-6831/20.08.2020 г относно приемане 

на Годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 

31.12.2019 г. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Д. Барбалов представи отчета. Отразява постъпилите и изразходвани средства през 

2019 г. Одитира се всяка година. 177 млн. лв има преходен остатък. 

3 основни данъка – ДНИ, Данък възмездно придобивани, данък МПС. 

Имахме най-ниските възможни данъци за МПС през 2019 г. 

Неданъчните приходи са 361.6 млн.лв. 

По капиталовата програма са изразходвани 438 млн. лв. 

 

Няма желаещи за изказвания и въпроси към вносителя. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 7 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Б. Иванов – за 

Д-р В. Милев – за 

К. Контрера – за 

Б. Петров – за 

В. Тагарева – за 

Хр. Петров – за 

Иво Божков – възд. се 

Ив. Пешев – за  

По т. 2 – Доклад № СОА20-ВК66-8309/1/20.07.2020 г. относно учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху имот – частна общинска собственост 

В. Тагарева – Имотът е публична общинска собственост. Допусната е неточност, като в 

заглавието е изписана частна общинска собственост. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и допълнението 

съгласно становището на Д. Барбалов – зам.-кмет на СО. 

 

В заглавието на становището на Д. Барбалов с № СОА20-ВК08-8309/1/20.07.2020 г. е 

допусната явна фактическа грешка, като е изписан «район «Сердика» вместо «район 



«Оборище», както и «частна общинска собственост» вместо «публична общинска 

собственост». 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Б. Иванов – за 

Д-р В. Милев – за 

К. Контрера – за 

Б. Петров – за 

В. Тагарева – за 

Хр. Петров – за 

Иво Божков – за 

Ив. Пешев – за  

По т. 3 – Сигнал № СОА20-ВК66-6357/05.08.2020 г относно чл.41, ал.2, вр. ал.1 от 

Закона за частната охранителна дейност и чл. 6, ал. 1 от Закона за защита на 

личните данни 

М. Лалов – Целият район е опасан с камери. Не се изпълняват задълженията от страна 

на общинските и държавните власти. Трябва системна работа за предотвратяване на 

такива нарушения. 

Б. Иванов – Виждам, че сигналът е изпратен и до други служби. Желаете ли да 

препращаме сигнала? 

М. Лалов – Да се вземат мерки. Не е извършена проверка. Нямам отговор от другите 

институции. Имам отговор само от кмета на р-н Витоша 

Б. Иванов – Да излезем със становище до СДВР, Дирекция „Сигурност“ и р-н 

„Витоша“. 

М. Лалов – Смятам, че може да бъде изпратено писмо до посочените институции 

образувана ли е проверка, в какъв етап се намира проверката по този сигнал и какви са 

резултатите от нея. 



Б. Иванов – Ще бъде изпратено писмо до всички институции, посочени в сигнала. 

 

По т. 4 – Отговор № СОА20-ВК66-5367/4/04.07.2020 г. във връзка с писмо № 

СФИ20-ВК66-304/28.05.2020 г. относно предоставяне на помещение за нуждите на 

СДВР на територията на р-н „Искър“ 

Отговорът не кореспондира с въпроса. Ще изпратим отново писмо до ВиК. 

К. Контрера – Според мен изп. директор върви срещу волята на СОС. Не може едно 

общинско дружество да бламира цялата комисия. Да го поканим на следваща комисия. 

Б. Иванов – Мисля да иницирам среща между ВиК, г-жа Фандъкова и г-жа Праматарова 

да се изяснят въпросите. 

По т. 5 – Разни 

Б. Иванов – Заседанието на работната група за изработване на стратегията предлагам да 

се състои в петък, 18.09., в ранния следобяд., 14 ч. Предлагам да е на живо, в зала 5. 

 

Поради изчерпване на дневния ред Борислав Иванов закри заседанието в 12.30 часа. 

Протоколът е изготвен на 08.09.2020 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност 

Борислав Иванов 
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Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност 

Д-р Веселин Милев 

 

(п)  

 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност 

Карлос Контрера 

 

(п) 

 


